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Referat fra møte i Langesund Rotaryklubb 04.09.2019  
 

Til Stede: Det var 17 medlemmer til stede på møtet + vår utvekslingsstudent Ultan + 1 gjest 
Øistein 

Fødselsdager: Ultan fyller år i morgen. Gratulerer 

Tigris: Tigris ble glemt i forrige uke, men nå kom den på bordet igjen: 

 Kjersti: Distriktskonferansen var virkelig et løft 
 Edrun: Ultans opptreden på distriktskonferansen var topp. Vi har det på video 

Presidenten har ordet: 

 I morgen er det intercity-møte med Næringsministeren 

Steinar har 5 minutter til å beskrive «mitt yrkesliv»:  

 Har ikke vært i jobb siden han ble Rotarymedlem.  
o «Bare» ledet an i arbeidet med etablering av Kyststien (ref. kommentar) 

 Utdannet ved «Osloteknikeren» 
 Jobb hos Collet  
 Jobb 2 steder i Canada før ferden gikk tilbake til Norge 
 Begynte på SI som nå er en del av SINTEF hvor han jobbet med forskjellige 

prosjekter, bla innen plast og materialprøving 
 Siste arbeidsgiver var Saga Petrokjemi -> Statoil -> Borealis med forskjellige jobber 

innen mange felter: 
o Planlegging av laboratoriebygninger og maskinhall med utstyr 
o Leder av Materialprøvelaboratoriet 
o Leder av Kvalitetskontrollen 
o Produktsjef med ansvar for produktutvalg og analyse av «hvordan tjene 

penger» 
o Markedssjef med fokus på lønnsomhet og markedsføringsstrategier 
o Logistikksjef i 5 år: innkjøp av materialer og tjenester, produksjonsplanlegging, 

pakking og distribusjon 
o Produktsjef for de Nordiske land 
o Helse, Miljø og Sikkerhet (HMS) – sjef for Norge og Sverige operasjonene 
o Ansvarlig for Plast og Miljø strategier og etableringen av Retroplast på Vold 
o Styreleder i Plastindustriforbundet 
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Ungdomskomiteen Kjersti, Berit og Ultan 

Ultan har vært i Norge i 3 uker nå og presenterte seg selv på en blanding av forståelig 
norsk ispedd litt engelsk. Presentasjonen hans blir lagt ut sammen med møtereferatene så 
snart jeg får den. Noen hovedpunkter: 

 Spiller curling, baryton, trommer 
 Sang og danset på Distriktskonferansen 
 Glad i Naturfag  
 Kajak-padling 
 Glad i mat og hevder at han kan «spise alt». (hva med rakfisk?) 

Ultan takker for at han får lov til å være her. 

Forventninger til dette året: 

 Make friends 
 Lære norsk 
 Forstå internasjonale relasjoner bedre. Learning the big thing 

 

Kjersti om Rotarys ungdomsarbeide generelt 

 Ungdomsutveksling 
 Entreprenørskap 
 RYLA 
 Summer camps 
 Stipender 

 

Kopi av presentasjonen på de neste sidene: 

 

Vi ble avbrutt av brannalarm som viste seg å være damp i kjøkkenet. 
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Referent: Helge 


